

Lantau Development Advisory Committee
Traffic and Transport Subcommittee
Sixth Meeting

大嶼山發展諮詢委員會
交通及運輸小組
第六次會議

Date 日期: 16 September 2015 (Wednesday) / 2015 年 9 月 16 日 (星期三)
Time 時間: 3:00 pm – 6:00 pm / 下午 3 時至下午 6 時
Venue 地點: Conference Room 4110B, 41/F, Immigration Tower, 7 Gloucester Road,
Wanchai, Hong Kong.
香港灣仔告士打道 7 號入境事務大樓 41 字樓 4110B 會議室

Agenda 議程

1. Confirmation of the gist of the last meeting
通過上次會議紀要
2. Matters arising
續議事項
3. Overall spatial planning and conservation concept for Lantau - initial ideas on strategic transport infrastructure" and "Social development strategy for Lantau - traffic improvement proposals
(TT SC Paper No. 12/2015)
大嶼山整體空間規劃及保育概念 — 策略性運輸基建初步構想」及「大嶼山社會發展策略—完善交通建議
(交通及運輸小組文件第 12/2015 號)
4. Topside Development at Hong Kong Boundary Crossing Facilities Island of Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge - preliminary analysis of transport connectivity
(TT SC Paper No. 13/2015)
港珠澳大橋香港口岸上蓋發展 — 初步交通連接分析
(交通及運輸小組文件第 13/2015 號)
5. Progress on narrow bend improvement works at Keung Shan Road and South Lantau Road in Lantau

(TT SC Paper No. 14/2015)

大嶼山羗山道及嶼南道狹窄路彎改善工程進展

(交通及運輸小組文件第 14/2015 號)

6. Any other business

其他事項

Views and opinions received by Public Relation and Engagement Subcommittee

「公眾關係及參與小組」所接收到的意見及評論